
Motion av Peter Wallmark (SD) om exploatering av Gubbängsfältet för bostäder, handel, parker, 
m.m.

Gubbängsfältet är idag en mycket stor och nästan obebyggd yta på en central plats med bra 
infrastruktur. Stockholm lider av en svår bostadsbrist vilket inte bara drabbar invånarna utan också 
försvårar för företagen att rekrytera kompetens. Stockholm är hela Sveriges tillväxtmotor och utgör 
grunden för hela landets ekonomi, därför är det av stor vikt att antalet bostäder ökar. Förutom att 
tillgängliggöra fler bostäder kan en exploatering, om den görs på rätt sätt, även bidra till 
omkringliggande områdens attraktivitet genom att även tillföra parker, torg, handel, 
nöjesanläggningar och annan service.
 
Jag föreslår därför kommunfullmäktige att besluta

Att berörd/a förvaltningar ges i uppdrag att utreda förutsättningarna för hur Gubbängsfältet kan 
exploateras för att tillföra bostäder och bli en attraktiv plats för både nyinflyttade och 
omkringboende.
 

Stockholm den 16 juni 2020


